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Zápis z jednání 
Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina č. 2/2014 

konaného dne 2. 4. 2014 
 

Přítomni: 

1. Jana Nováková Hotařová  6. Bártová Martina 

2. Myslivec Josef 7. Vaňková Magda (předsedkyně) 

3. Svoboda Čestmír 8. Bárta Ladislav 

4. Ondrušek Roman 9. Burda Jan 

5. Vitásek Čestmír 10. Kastner Milan (tajemník) 

 
Omluveni: 

1. Sedláček Zdeněk (místopředseda) 3. Kukrechtová Alena 

2. Hrdlička Jindřich 4. Holas František 

 
Hosté: 

1. Mach Ivo (OŠMS) 

 
Program: 

1. Zahájení jednání a schválení programu; 
2. Kontrola zápisu; 
3. Realizace ankety Sportovec Kraje Vysočina; 
4. Koordinace činnosti s KOUSem, Radou dětí a mládeže; 
5. Přehled dotací na podporu účasti na sportovních mistrovstvích a jejich pořádání; 
6. Zhodnocení ZODM 2014; 
7. Diskuse, různé; 
8. Ukončení jednání. 

 
1. Zahájení jednání a schválení programu 

Magda Vaňková, předsedkyně Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina (dále jen 
„Ksvč“), zahájila jednání a přivítala všechny přítomné. Dle počtu přítomných členů konstatovala, 
že Ksvč je usnášeníschopná. Přednesla návrh programu, který byl 9 hlasy schválen. 
 

2. Kontrola zápisu 
Proběhla kontrola zápisu a přijatých usnesení ze zasedání Ksvč č. 1/2014 - jednotlivé body 
a usnesení byly bez připomínek 
 

3. Realizace ankety Sportovec Kraje Vysočina 
Ivo Mach přítomné informoval, že anketa byla již vyhodnocena a výsledky byly předány 
ke zpracování Jihlavským Listům. Pro tento rok je zachován stejný formát z minulých let. Parola 
obdrží na konání galavečeru účelovou dotaci 65 tis. Kč (žádala o 98 tis. Kč), raut na galavečer 
zajistí krajský úřad. Galavečer letošního ročníku se uskuteční dne 23. 4. 2014 na zámku v Polné 
(členové Ksvč budou pozvaní). Pro příští ročníky je připravovaná změna, aby bylo možné zajistit 
vyšší úroveň této ankety (např. podávání nominací, způsob hodnocení, rotace po okresních 
městech). Dne 20. 5. 2014 proběhne jednání pracovní skupiny s hejtmanem kraje, jakým 
způsobem budou zajišťovány nadcházející ročníky. O dalším jednání bude komise průběžně 
informována. Ladislav Bárta doplňuje, že galavečery by měly být termínově konány s ohledem 
na účast oceněných sportovců. 
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4. Koordinace činnosti s KOUSem, Radou dětí a mládeže 
Jan Burda přítomné informoval o aktivitách roku 2013. Ve dnech od 9. do 11. 5. 2014 Rada dětí 
a mládeže pořádá „Kurz hlavních vedoucích letních táborů“ a „Kurz zdravotník zotavovacích 
akcí“, oba kurzy jsou akreditované Ministerstvem školství, mládeže a tělovýchovy ČR. 
V letošním roce bude opět realizován propagační projekt „Volný čas není nuda“, který se snaží 
rodiče motivovat k přihlášení dětí k pravidelné aktivitě (kroužky, oddíly), kampaně na kterých si 
je možné aktivity vyzkoušet i se na ně přihlásit proběhnou začátkem nového školního roku 
v jednotlivých okresních městech. V rámci projektu bude také organizacím, mimo okresní města, 
nabídnuto uspořádat dny otevřených dveří.  
Dále poukázal na webové stránky www.tabory-vysocina.cz , na kterých jsou uveřejněny 
informace k výběru táboru i katalog táborů (podpora méně komerčních organizací).  
Tyto organizace celoročně poskytují poradenský servis.  
KOUS i Rada dětí a mládeže Kraje Vysočina mají vícezdrojové financování, jehož součástí je 
i dotace z rozpočtu Kraje Vysočina (KOUS prostřednictvím ORR, RDMKV prostřednictvím 
OŠMS). Další finanční prostředky jsou z dotačních titulů ministerstev, obcí nebo nadací, 
sponzorských darů a vlastní činnosti. RDMKV zaměstnává předsedu představenstva na plný 
úvazek, KOUS koordinátora na částečný úvazek. Další případní pracovníci jsou na dohody 
o provedení práce nebo pro tyto organizace pracují dobrovolně. 
  

5. Přehled dotací na podporu účasti na sportovních mistrovstvích a jejich pořádání 
Ivo Mach okomentoval podkladový materiál – seznam žádostí podaných a vyhodnocených 
v rámci Pravidel Rady Kraje Vysočina pro přidělování dotací na pořádání mistrovství ČR, Evropy 
a světa ve sportovních disciplínách a Pravidel Rady Kraje Vysočina pro přidělování dotací 
na účast na mistrovství Evropy a světa. Celková alokace těchto pravidel pro rok 2013 byla 
stanovena na 1,3 mil. Kč.  
 
V rámci Pravidel Rady Kraje Vysočina pro přidělování dotací na účast na mistrovství Evropy 
a světa bylo na krajský úřad doručeno celkem 20 žádostí, z toho jich bylo finančně podpořeno 
15 a celková dotace činila 579 950 Kč. 
V rámci Pravidel Rady Kraje Vysočina pro přidělování dotací na pořádání mistrovství ČR, 
Evropy a světa ve sportovních disciplínách bylo na krajský úřad doručeno 32 žádostí, z toho 
bylo finančně podpořeno 29 o celkové dotaci 800 000 Kč. 
Po vyúčtování všech projektů nebylo vyčerpáno cca 200 000 Kč. 
 
V současné době je řešena problematika statutu MČR (např. šachy).   
Milan Kastner informoval, že bude realizován „Kulatý stůl“, na který jsou pozváni zástupci 
Všesportovního kolegia, předsedové krajských svazů a střešních organizací, kde bude 
projednáváno sjednocení struktury sportovní terminologie, tak aby byly v rámci těchto pravidel 
podporovány pouze vrcholové soutěže.  
Další finanční podpora na sportovní akce je realizována i např. z pravidel na VIP akce.  
 

6. Zhodnocení ZODM 2014 
Milan Kastner vyzdvihl výbornou spolupráci s městy a ostatními spoluorganizátory, díky níž bylo 
možné zajistit úroveň a vydařený průběh ZODM . 
11. 4. 2014 proběhne v Horáckém divadle Jihlava vyhlášení sportovců ZODM 2014.  
Přítomní se shodli, že ZODM 2014 pořádané Krajem Vysočina byly velmi vydařené a je třeba 
vyjádřit velký dík všem, kteří se na organizaci ZODM podíleli. Pro Kraj Vysočinu bylo pořádání 
ZODM přínosné také ve směru vnímání sportu. 
 

7. Diskuse, různé 
Členové Ksvč diskutovali o úpravách a nastavení priorit specifických kritérií grantových 
programů v oblasti mládeže a sportu a pravidel rady kraje pro volný čas. Návrhy na změny 

http://www.tabory-vysocina.cz/


 

Číslo jednací: KUJI   41484/2014 SH 

budou čerpány z připomínek vyjádřených členy řídicích výborů grantových programů, kteří 
podané žádosti hodnotili. 
Josef myslivec zpracuje návrh specifických kritérií. 
(bude projednáváno na zasedání Ksvč č. 3/2014) 
 
 
Termín příštího zasedání byl stanoven na 4. 6. 2014 od 14:00 hod. v Active – středisku 
volného času, Žďár nad Sázavou. 
 

8. Ukončení jednání 
Magda Vaňková poděkovala přítomným za účast a aktivní přístup a ukončila jednání. 
 
 
 
 
 
Magda Vaňková 
předsedkyně Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina 
 
 
 
 
 
Milan Kastner 
tajemník Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina 
 
 
 
 
Zpracovala a zapsala: Zuzana Škrdlová dne 2. dubna 2014. 


